

# GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/75  
25 March 1976

---

## Textiles Surveillance Body

### DRAFT AGENDA FOR THE FIFTH MEETING (1976)<sup>1</sup> OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As announced in TEX.SB/W/70/Rev.1 there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the new ILO building, Room IV, R-3, on Monday and Tuesday, 29 and 30 March, and in Room VI, R-3, on Wednesday, 31 March. The meeting will start at 10.0 a.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report of the fourth meeting (document TEX.SB/W/74).
2. Import surveillance system applied by Switzerland (TEX.SB/101). Presentation of the surveillance system by a Swiss delegation on Monday, the 29th, at 10.30 a.m.
3. Review of notifications
  - (a) Norway/India - Article 3:5 (TEX.SB/112);
  - (b) Import régime of Mexico (TEX.SB/102). The replies to the questions posed by the TSB in the course of its first review of the report received from Mexico are still awaited and will be circulated upon receipt, or communicated during the meeting.
  - (c) Notification by Hungary - Article 2:4 (TEX.SB/41/Add.3). Previous reports received from Hungary are set out in TEX.SB/41 and Add.1 and 2. These are still under consideration by the TSB and have not been transmitted to the Textiles Committee.
  - (d) Notification by Jamaica - Article 2:4 (TEX.SB/104). Communication to the TSB of any such decision as may be taken by the Jamaican Government as to the justification of existing restrictions under GATT.
4. Continuation of the discussion on the analysis by the TSB of the operation of the Arrangement for the major review. A provisional outline is being prepared by the secretariat and will be circulated shortly.
5. Other business.

---

<sup>1</sup>Thirty-sixth meeting.

# ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/75  
25 mars 1976

---

## Organe de surveillance des textiles

### PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA CINQUIEME REUNION (1976)<sup>1</sup> DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Comme il a été annoncé (TEX.SB/W/70/Rev.1), l'Organe de surveillance des textiles tiendra une réunion dans le nouveau bâtiment du BIT, salle IV, R-3, les lundi 29 et mardi 30 mars, et Salle VI, R-3, le mercredi 31 mars. L'ouverture de la réunion est fixée à 10 heures.

Les principales questions à examiner sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport de la quatrième réunion (document TEX.SB/W/74).
2. Système de surveillance appliqué aux importations par la Suisse (TEX.SB/101). Exposition du système de surveillance par une délégation suisse le 29 mars à 10h.30.
3. Examen de notifications
  - a) Norvège/Inde - Article 3:5 (TEX.SB/112);
  - b) Régime d'importation du Mexique (TEX.SB/102). Les réponses aux questions que l'OST a posées au cours de son premier examen du rapport du Mexique n'ont pas encore été reçues; elles seront distribuées dès leur réception ou communiquées pendant la réunion.
  - c) Notification de la Hongrie - Article 2:4 (TEX.SB/41/Add.3). Les rapports précédemment reçus de la Hongrie figurent dans les documents TEX.SB/41 et Add.1 et 2. L'OST n'en a pas terminé l'examen et ne les a pas encore transmis au Comité des textiles.
  - d) Notification de la Jamaïque - Article 2:4 (TEX.SB/104). Communication à l'OST de toute décision que le gouvernement jamaïcain pourrait prendre en ce qui concerne la justification des restrictions existantes aux termes de l'Accord général.
4. Poursuite du débat consacré à l'analyse par l'OST du fonctionnement de l'Arrangement en vue de l'examen majeur. Le secrétariat prépare actuellement un résumé provisoire qui sera distribué sous peu.
5. Autres questions.

---

<sup>1</sup>Trente-sixième réunion de l'OST